
From: Fosse, Jan Magne[jan.magne.fosse@kystverket.no]
Sent: 31.03.2022 22:22:51
To: Holta, Bjarte[bjarte.holta@kystverket.no]
Cc: Fjeldstad, Dagfinn[dagfinn.fjeldstad@kystverket.no]; Djupevåg, Kjell Asle[kjell.asle.djupevag@kystverket.no];
Lemvig, Staale[staale.lemvig@kystverket.no]
Subject: Kart med begge plasseringene anlegg
Hei,
Har gått gjennom det nye forslaget, og er enig om følgende;
Selv om den nye plasseringen er bedre enn det første forslaget så synes vi at anlegget strekker for langt ut i
fjorden og legger beslag på et for stort areal. Dette området bør være tilgjengelig for testing av
undervannsutstyr, nedjekking av plattform bein, utplassering av sonder for posisjonstesting omrigging av
slepe gear etc. uten at vi risikerer å komme i konflikt med et oppdrettsanleggs fortøyninger eller selve
anlegget. Denne delen av fjorden må holdes helt åpen.
 
Mangersfjorden er et veldig viktig område for lostjenesten, verftsindustrien på CCB, Hanøytangen og
riggselskapene som bruker verftenes tjeneste. Fjorden er en trygg og god plass i dårlig vær, og gir god shelter
for både sjø og vind. Samtidig er nærheten til verftene, Fedjeosen og havet viktig. Værvindu for å slepe eller
seile tunge konstruksjoner til havs er ofte veldig korte, spesielt høst og vinteren, og derfor er denne nærheten
viktig.
 
Det som ikke går frem av AIS tracket til Deepsea Stavanger er at riggen i dette tilfelle hadde et dypgående på
ca 300 meter. Her ble det utført testing med BOP hengende i borestrengen 300 m under riggen samtidig som
vi flyttet riggen så raskt vi kunne for å teste noen kompensatorer som var montert for å kompensere for sterk
strøm.
 
LLoyd Noble hadde veldig stort vindfang og var lite rettlinjestabilt under slep og da er det veldig greit å ikke
måtte forholde seg til et oppdrettsanlegg i tillegg, her i område sleper vi veldig sakte og avdriften blir da større,
og slepet krever mere plass.
 
Er i tillegg bekymret for at nærhet til oppdrettsanlegg og dets verdier, vil føre til at området ikke vil være like
tilgjengelig eller attraktivt for dypvannstesting.
 
En annen ting er at det skal bygges bro over Bjørnafjorden. Vi vil da miste et viktig område som vi i dag kan
bruke til holdeposisjon for store slep. Mangerfjorden vil da bli enda viktigere for store slep og testing av utstyr.
 
Semco har varslet at de ønsker å bygge offshore vindmøller. Disse har når ferdige et dypgående på over 100
m og her og vil Mangersfjorden være aktuell som venteområde for utslep.
 
Sameksistens med oppdrettsnæringen er viktig, men i Mangersfjorden bør vi unngå det.
 
 
 
 
MVH
Jan Magne Fosse                                                        Ståle Lemvik
Losformann Bergen                                                    Maritim Teknisk Komite
Vestlandet losodermannskap                                  
Lostjenesten Kystverket
Mobil +47 95190560
 

Fra: Djupevåg, Kjell Asle <kjell.asle.djupevag@kystverket.no> 
Sendt: torsdag 31. mars 2022 13:54
Til: Fosse, Jan Magne <jan.magne.fosse@kystverket.no>; Lemvig, Staale <staale.lemvig@kystverket.no>
Kopi: Holta, Bjarte <bjarte.holta@kystverket.no>; Fjeldstad, Dagfinn <dagfinn.fjeldstad@kystverket.no>
Emne: VS: Kart med begge plasseringene anlegg
 
Hei,
 
Har dere evt tilleggskommentarer mht nytt forslag m / AIS track??



 
Svar kan sendes direkte til Bjarte med kopi til undertegnede.
 
Kjell Asle
 

Fra: Holta, Bjarte <bjarte.holta@kystverket.no> 
Sendt: torsdag 31. mars 2022 13:45
Til: Djupevåg, Kjell Asle <kjell.asle.djupevag@kystverket.no>
Emne: VS: Kart med begge plasseringene anlegg
 
Hei,
 
Se mail under samt vedlegg.
Som kjent har vi gitt avslag på opprinnelig plassering, oppdretter har tegnet inn nytt forslag, hva tenker vi om
dette?
 
Mvh
Bjarte Holta
 

Fra: Marianne Bøe <marianne.boe@stim.no> 
Sendt: torsdag 31. mars 2022 13:34
Til: Holta, Bjarte <bjarte.holta@kystverket.no>
Emne: VS: Kart med begge plasseringene anlegg
 
Hei igjen
 
Martin Blom har lagt deres sporingskart over nytt forslag til anlegg. Som du ser av kartene er det svært liten
konflikt med annet enn den generelle båttrafikken som naturligvis går der farvannet pr i dag er åpent.
Den nye plasseringen er også mindre synlig for lokalbefolkningen og kan sånn sett være bedre på flere måter.
 
Det er fint om du tar kontakt med meg når du har sett på dette. Dersom dere er åpen for et dialogmøte, stiller vi og
Blom på det.
 
Hører fra deg,
 
Med vennlig hilsen
 
Marianne Bøe
Plan- og Arealavdelingen
 
Thormøhlensgate 55 | 5008 Bergen
M: +47 92 45 03 26
E-mail: marianne.boe@stim.no
www.stim.no
 

 
 
 

Fra: Martin Blom <martin.blom@blomsea.no> 
Sendt: torsdag 31. mars 2022 08:22
Til: Marianne Bøe <marianne.boe@stim.no>
Emne: Kart med begge plasseringene anlegg
 



 
 
Med vennlig hilsen / Best regards
Martin Blom
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Mob: +47 95240513| mb@blomsea.no | www.blomsea.no
 


